
PROTOKÓŁ NR L/2010 

 

 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 8 września 2010 roku w sali narad Urzędu Miasta i 

Gminy w Działoszycach. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 8.15. 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

 

1.Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2.Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3.Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

4. Pan Marcin Leszczyński – Pracownik Urzędu Miasta i Gminy  

 

Do pkt. 1-go 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

 

 Sesja rozpoczęła się o godzinie 8.15. 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt Saracki . 

Stwierdził, Ŝe w sesji bierze udział 13 radnych i Rada jest uprawniona do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Do pkt 2 

Uchwalenie porządku dziennego obrad . 

  Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad 

sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 



3. Projekt uchwały zmieniający uchwałę  Nr XLVI/190/2010 w sprawie 

zatwierdzenia po zmianach Planu Odnowy miejscowości DzierąŜnia. 

 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

4. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XLVI/191/2010  w sprawie 

zatwierdzenia po zmianach Planu Odnowy miejscowości Sudół. 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały 

      5. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do                   

kategorii dróg gminnych 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały 

      6. Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu istniejących 

dróg gminnych na terenie Gminy Działoszyce 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwał 

 7. Sprawy róŜne 

8. Zakończenie obrad sesji. 

i zapytał, czy radni maja uwagi do przedstawionego porządku. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek 

obrad sesji . Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie / ''za'' – 13, ''przeciw'' – 

0, ''wstrzymał się od głosu'' – 0/ i przystąpił do następnego punktu porządku obrad. 

 

 

Do pkt. 3 

 Projekt uchwały zmieniający uchwałę  Nr XLVI/190/2010 w sprawie zatwierdzenia po 

zmianach Planu Odnowy miejscowości DzierąŜnia przedstawiła i omówiła pani Sekretarz 

Miasta i Gminy – Krystyna Ciszek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

     W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku glosowania uchwała 



została przyjęta jednogłośnie / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/.     

 

 

Do pkt 4 

 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XLVI/191/2010  w sprawie zatwierdzenia po 

zmianach Planu Odnowy miejscowości Sudół przedstawiła i omówiła pani Sekretarz Miasta 

i Gminy – Krystyna Ciszek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

     W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku glosowania uchwała 

została przyjęta jednogłośnie / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/.     

 

Do pkt 5 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych przedstawił i omówił Marcin Leszczyński – Pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Pan Radny Rady Miejskiej Andrzej Kołpak - czy zmiana zakwalifikowania  drogi coś 

usprawni, jaka róŜnica jest miedzy drogą gminna a wewnętrzną? 

 

 

 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Miasta i Gminy Zdzisław Leks – jeŜeli 

przekształcamy drogę wewnętrzną w drogę gminną to staje się ona drogą gminną i moŜemy 

na niej wykonywać zadania inwestycyjne, natomiast jeśli droga jest drogą wewnętrzna to 

utrzymanie jej i zarządzanie  naleŜy do właścicieli posesji przylegających do tej drogi, czyli 

obowiązek utrzymania drogi ciąŜy nie na gminie . W obecnej chwili muszą odbywać się 

coroczne przeglądy tych dróg przez uprawnione podmioty. Droga gminna musi spełniać 

odpowiednie kategorie i odpowiadać wyznaczonym normom, jeśli po przeglądzie takiej 

drogi zostaną wydane  zalecenia to my jako Gmina musimy je wykonać. Przekształcając 

drogę gminną na wewnętrzną unikamy niepotrzebnych obciąŜeń w doprowadzeniu  danej 

drogi do tego by  spełniała wymogi drogi gminnej, wewnętrzne drogi nie są w obowiązku 



utrzymania przez Gminę, ale co nie oznacza, Ŝe Gmina nie będzie pomagać w ich 

utrzymaniu. W obecnej chwili mamy bardzo duŜą ilość dróg gminnych, które wymagają 

wiele nakładów. JeŜeli uporamy sie z odbudową  dróg gminnych to nic nie stoi na 

przeszkodzie aby podjąć uchwałę i zaliczyć drogę wewnętrzną do gminnej.  

 

W związku z brakiem  dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku glosowania uchwała 

została przyjęta jednogłośnie / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/.     

 

Do pkt 6 

 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg 

gminnych na terenie Gminy Działoszyce przedstawił i omówił Marcin Leszczyński – 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Radny  Jerzy Mucha – zapytał o  przebieg drogi w Opatkowicach,  którą drogę konkretnie 

chodzi? 

 

 Odpowiedzi udzielił Marcin Leszczyński – Pracownik Urzędu Miasta i Gminy –  Ŝe 

dotyczy to drogi asfaltowej od remizy OSP w górę. 

 

 Radny Edward Helak – czy będą równane drogi równiarką? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki – na pytanie zostanie udzielona 

odpowiedź w pkt 7 sprawy róŜne. 

 

W związku z brakiem  dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku glosowania uchwała 

została przyjęta jednogłośnie / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/.   

  

 

 



Do pkt 7 

 

Pan Burmistrz Miasta i Gminy Zdzisława Leks –  zaproponował , aby sesja składała się z 

dwóch części, z uwagi na to , Ŝe nie było moŜliwe przygotowanie projektu uchwały 

dotyczącej zmian w załącznikach do budŜetu odnoszących się do zakresu budowy dróg 

poniewaŜ nie wiedzieliśmy które drogi Rada przyjmie, dlatego w pierwszej części sesji 

wytypujemy drogi, natomiast po przerwie w drugiej części sesji przyjęlibyśmy uchwałę po 

zmianach w załącznikach dotyczących modernizacji dróg, abyśmy mogli rozpocząć jak 

najszybciej prace w sprawie ogłaszania przetargów i wyłonienia wykonawców. Przedstawię 

Państwu 17 dróg w obszarze których mamy się poruszać: 

1. Szczotkowice – Marcinów – droga ta jest juŜ po przetargu i będzie realizowana z 

Programu Regionalnego Programu Odbudowy Województwa Świętokrzyskiego ,czyli nie 

będziemy jej brać pod uwagę, 2. Marianów – DzierąŜnia, 3. Teodorów Górny, 4. 

Sancygniów, 5. Pierocice – Kościejów  6. Jakubowice – Jastrzębniki jest to odcinek w 

rezerwie i będzie realizowany w zaleŜności na jaką kwotę zostaną rozstrzygnięte przetargi  

7. Dziewięczyce – Świerczyna, 8. Dziewięczyce – Zagórze, 9. DzierąŜnia - Marianów ,  

10. Dziekanowice – 250 m. Nie moŜemy jej brać pod uwagę poniewaŜ jest to krótki odcinek 

a, kwota za wykonanie drogi  nie moŜe być niŜsza niŜ 400, 000 zł 11. Zagórze, 12. 

Stępocice – Świerczyna – na tą drogę jest rozstrzygnięty juŜ przetarg  , zgłosiliśmy ja z 

Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 13. Sypów – DzierąŜnia, 14. Wymysłów -  

Januszowice, 15. Podrózie, 16. Kwaszyn przez wieś, 17. Sypów – Marianów . 

W obszarze tych dróg musimy się poruszać, proszę radnych o podjęcie decyzji, które z tych 

dróg będziemy modernizować. 

 

 

Pan Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław Leks – w tym roku nie będziemy juŜ pracować 

na drogach równiarką, wszystkie prace będziemy wykonywać koparką, jak tylko pogoda się 

unormuje rozpoczniemy pracę. 

− odnośnie modernizacji stadionu – rozmowy z wykonawcami nie są zadowalające. 

Wykonawca popadł w kłopoty finansowe, dziś  mamy spotkanie, jeŜeli na tym spotkaniu 

wykonawca przekona mnie , Ŝe jest wiarygodny i ma zdolność finansową to będzie mógł 

kontynuować prace na stadionie, natomiast jeśli się okaŜe, Ŝe nie ma zdolności 



finansowej to nie pozostanie nam nic innego jak tylko zerwanie umowy. Zgodnie z jej 

warunkami będzie musiał zapłacić kary umowne. Dla nas jest to bardzo duŜy problem, 

poniewaŜ będzie   nas  kosztowało   bardzo duŜo pracy aby doprowadzić całą sprawę do  

końca. Pojawiły się informacje z których wynika ze Gmina nie kontynuuje prac na 

stadionie poniewaŜ  brakło jej funduszy co jest nie prawdą,  nie jest  moŜliwe  aby 

Gmina na tym etapie prac nie miała zabezpieczonych środków finansowych. Jeśli 

wykonawca na dzisiejszym spotkaniu nie udowodni Ŝe jest wiarygodny to Gmina musi 

wszcząć procedury zmierzające do zerwania umowy. Z całą odpowiedzialnością mogę 

stwierdzić, Ŝe inwestycja nie jest zagroŜona, moŜe być tak, Ŝe będziemy musieli 

przedłuŜyć pracę  o kwartał ze względu na procedury przetargowe,  będziemy musieli na 

przykład wyłonić nowego wykonawcę, a nie dlatego, Ŝe Gmina nie ma środków 

finansowych zabezpieczonych na ta inwestycję. 

 

Pan radny Rady Miejskiej -Andrzej Kołpak – termin rewitalizacji miasta związany ze 

stadionem  nam nie wyszedł, czy istnieje moŜliwość rozpoczęcia prac w innym obszarze, 

skoro prace na stadionie zostały przerwane 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Miasta i Gminy Zdzisław Leks – prace na stadionie i tak 

zostały by przerwane na czas zimowy, przetarg na synagogę jest ogłoszony, musimy zadać 

sobie pytanie który przetarg zostanie szybciej uruchomiony i rozstrzygnięty. 

 

 

PRZERWA 

Stan Radnych po przerwie -  10 

Salę opuścili: Radni :  Andrzej Kołpak, Józef Szaleniec, Zygmunt Saracki 

 

Drugą część sesji poprowadził Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Woźniak. 

 

                                                                                                                                                                                                                                                        

 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta i gminy na 2010 rok z 

wprowadzonymi zmianami do załącznika dotyczącego budowy dróg przedstawiła i omówiła 



Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem  dyskusji Wiceprzewodniczący  Rady Miejskiej Stanisław Woźniak 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku glosowania uchwała 

została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 10, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt. 8 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący  Rady Miejskiej Pan 

Stanisław Woźniak podziękował wszystkim przybyłym i zakończył obrady sesji. 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Iwan 

 


